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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA     

I SPRAW SAMORZĄDOWYCH  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 
BRM.0012.41.2023.EZ 

EOD; 43183/2023/W 
 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych  
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 22 września 2023 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 47 min 00 sek.) 

 
 

 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta w okresie wakacji. 

3. Rynek pracy w I półroczu 2023 roku. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej.  
5. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

 

 

 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
(czas trwania nagrania od 02 min 07 sek. do 02 min 17 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

 
 

Ad. 2. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta w okresie 
wakacji. 

(czas trwania nagrania od 02 min 18 sek.  do 32 min 30 sek.) 
 
 
Informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta w okresie wakacji 
przedstawiła Iwona Zapolska z Departamentu Edukacji.  

 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
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Informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta w okresie wakacji 
przedstawił Kierownik Referatu Sportu i Rekreacji Robert Bieńkowski. 

 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Kierownik Referatu Sportu i Rekreacji Robert Bieńkowski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Kierownik Referatu Sportu i Rekreacji Robert Bieńkowski 

 

 
Informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta w okresie wakacji 
przedstawił Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

Informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta w okresie wakacji 
przedstawił Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Wojciech Karpiński 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun 

• Radny Marek Osik 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun 

• Radny Marek Osik 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik  

 
 

Informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta w okresie wakacji 

przedstawił Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik  
 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informacje na temat stanu bezpieczeństwa 

i porządku publicznego na terenie miasta w okresie wakacji. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu.  
 

 
 

Ad. 3. Rynek pracy w I półroczu 2023 roku. 

(czas trwania nagrania od 32 min 31 sek.  do 1 h 09 min 37 sek.) 
 

Informację na temat rynku pracy w Elblągu w I półroczu 2022 roku przedstawiła Dyrektor Powiatowego 
Urzędu Pracy Iwona Radej.  
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej  

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej  

• Radny Marek Osik 

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej  

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej  

  
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję.  
 

 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat rynku pracy w Elblągu 

w I półroczu 2023 roku.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
 

 

 

 
Ad. 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej.  
(czas trwania nagrania od 1 h 09 min 38 sek. do 1 h 21 min 00 sek.) 
 
 

1) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Miasto Elbląg na lata 2023 - 2026 - DRUK NR 5/XXXIII 

 
 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik. 
  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 

Wyniki głosowania: 

Za- 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasto Elbląg na lata 2023 - 2026 - DRUK NR 
5/XXXIII. 
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2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań Gminy Miasto 

Elbląg finansowanych w 2023 roku ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych - DRUK NR 6/XXXIII 

 
Projekt uchwały omówiła Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik. 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 

Wyniki głosowania: 
Za- 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań Gminy Miasto Elbląg finansowanych w 2023 roku ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych - DRUK NR 6/XXXIII. 

 
 

 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu 
profilaktycznego w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą  
w rodzinie w Gminie Miasto Elbląg na lata 2020-2029" - DRUK NR 7/XXXIII 

 

 
Projekt uchwały omówiła Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik. 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 

Wyniki głosowania: 
Za- 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Programu profilaktycznego w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych 
metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą  

w rodzinie w Gminie Miasto Elbląg na lata 2020-2029" - DRUK NR 7/XXXIII. 

 
 

 
4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  

na lata 2019-2024” - DRUK NR 8/XXXIII 
 

 
Wyniki głosowania: 

Za- 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na lata 2019-2024” - DRUK NR 8/XXXIII. 

 

 
 

5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyodrębnienia Specjalistycznego 
Ośrodka Wsparcia dla Ofiar Przemocy w Rodzinie ze struktur Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Elblągu, utworzenia Specjalistycznego Ośrodka Wsparcia dla 
Ofiar Przemocy w Rodzinie i nadania statutu Specjalistycznemu Ośrodkowi Wsparcia 

dla Ofiar Przemocy w Rodzinie - DRUK NR 9/XXXIII 

 
 

Wyniki głosowania: 
Za- 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyodrębnienia Specjalistycznego Ośrodka Wsparcia dla Ofiar Przemocy w Rodzinie ze 
struktur Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Elblągu, utworzenia Specjalistycznego 

Ośrodka Wsparcia dla Ofiar Przemocy w Rodzinie i nadania statutu Specjalistycznemu 

Ośrodkowi Wsparcia dla Ofiar Przemocy w Rodzinie - DRUK NR 9/XXXIII 
 

 
 

6) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi (ul. Wschodnia) do kategorii drogi 

powiatowej oraz ustalenia jej przebiegu - DRUK NR 18/XXXIII 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 

Wyniki głosowania: 

Za- 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi (ul. 
Wschodnia) do kategorii drogi powiatowej oraz ustalenia jej przebiegu - DRUK NR 

18/XXXIII. 
 

 

 
7) Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027  

- DRUK NR 21/XXXIII 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Spraw Obywatelskich Krzysztof Kierbedź.  

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 
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• Dyrektor Departamentu Spraw Obywatelskich Krzysztof Kierbedź 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na 

kadencję w latach 2024-2027 - DRUK NR 21/XXXIII. 
 

 

Głos zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Michał Missan 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Wiceprezydent Miasta Michał Missan 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Wiceprezydent Miasta Michał Missan 
 

 
 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 
(czas trwania nagrania od 1 h 22 min 27 sek. do 01 h 47 min 00 sek.) 
 
 

1) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert podniósł temat bezpańskich psów na terenie dzielnicy 
Rubno Wielkie w Elblągu.  

 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 
 

 
 

2) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że mieszkaniec Elbląga zwrócił się  
z tematem „zaśmiecania” miasta reklamami z megafonów instalowanych na pojazdach.    

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun 
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• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji Wojciech Skrobotun 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Janusz Hajdukowski  

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Osik  

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 
 

3) Radny Andrzej Tomczyński poruszył temat przestrzegania prawa przez kierowców. 
 

 

4) Radny Marek Osik zapytał o próg zwalniający na ulicy Pionierskiej. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Janusz Hajdukowski 
 

 

5) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji.   
 

 
 

 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

zakończył posiedzenie.  

 
 

 
 

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych stanowi załącznik 
do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 

 
 

 

 
                                         Przewodniczący Komisji 

 
                                                     Krzysztof Konert 
 
Protokół sporządziła 
 
     Ewa Zielińska                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

 

 


